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 گسترش صید شب چراغی و شیلاتی که 
امکانات و نیروی مقابله ندارد

مشتریان ایزوایکو در صف انتظار

رزمایش مقابله با تهدیدات شیمیایی رزمایش مقابله با تهدیدات شیمیایی CBRNECBRNE در بنـدرعباس در بنـدرعباس

هرمزگان من- با سناریوی اتصال برق و آتش سوزی در انبار مواد شیمیایی 
رزمایش مقابله با تهدیدات شیمیایی CBRNE برگزار شد.

سیاسی،  محترم  معاون  هرمزگان  استان  استانداري  همراهي  و  همكاري  با 
عمرانی  امور  هماهنگی  محترم  ،معاونت  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی 
استانداری ، مدیر کل محترم اداره پدافند غیر عامل استان ، رئیس کل محترم 
 ، امام سجاد هرمزگان  ،فرماندهی محترم سپاه  استان هرمزگان  دادگستری 
مدیریت  محترم  کل  مدیر   ، بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  محترم  رئیس 
استانداری  انتظامی  و  امنیتی  محترم  ،مدیرکل  هرمزگان  استانداری  بحران 
هرمزگان،فرمانده محترم انتظامی استان هرمزگان ، فرماندهی محترم پلیس 
راهور استان ، فرماندار محترم شهرستان بندرعباس ،رئیس محترم مرکز صدا   
سیما خلیج فارس ،رئیس محترم دانشگاه علوم پزشكی هرمزگان ، مدیر عامل 
محترم شرکت توزیع برق استان ،مدیر عامل محترم برق منطقه ای استان ، 
مدیر کل محترم راه و شهرسازی استان ، مدیرکل محترم ارتباطات و فناوری 
اطلاعات هرمزگان ،مدیرکل محترم راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
محترم  عامل  مدیر   ، بندرعباس  نفت  پالایش  شرکت  محترم،  عامل  ،مدیر 
جمعیت هلال احمر استان ، رئیس محترم سازمان جهاد کشاورزی استان ، 
مدیر عامل محترم شرکت آب و فاضلاب استان ، مدیر عامل محترم شرکت 
گاز استان ، رئیس محترم مرکز مدیریت حوادث و فوریتهای پزشكی استان، 
اداره کل حفاظت  محیط زیست استان هرمزگان ،سازمان  صنعت  معدن و 
تجارت استان هرمزگان اداره کل تعاون و کار و رفاه اجتماعی استان هرمزگان 
و با هدایت و مدیریت و اجراي عملیات  توسط سازمان آتش نشانی و خدمات 
و  برق   اتصال  مانور  پدافند غیر عامل شهرداری  ایمنی و مدیریت بحران و 
آتش سوزي ناشي از مواد شیمیایي در محل شرکت دانش بنیان پترو صنعت 
گامرون  برگزار شد و زمینه افزایش آمادگی ها و شناسایی نقاط ضعف و قوت 

در این رابطه فراهم شود.
شهردار بندرعباس در این مراسم گفت : سناریو این مانور بر این اساس بود که 

فرض مي شود انبار مواد شیمیایي دچار حریق و آتش سوزي شده و نیروهاي 
ایمني عملیاتي امدادي در حوزه هاي  وارد عمل شدند.

نوباني تصریح کرد در این رزمایش سعی شد شرایط تقریبا سخت را متصور 
شویم  که در شرایط واقعی اگر پیش بیاید، همكاری و هماهنگی مسئولان 
مدیران و نیروهای اچ اس ای، آتش نشاني ،، نیروی انتظامی ،راهور ،هلال احمر 

،اورژانس ،مدیریت بحران و پدافند غیر عامل همه اینها را در یک مانور نسبتا 
سنگینی تمرین کرده باشند. 

بزرگ و  اجتماعی  روانی -  بحران در حقیقت یک فشار  :وضعیت  افزود  وي 
ویژه ست که باعث در هم شكسته شدن روال متعارف زندگی و واکنش های 
اجتماعی می شودو با آسیب های جانی و مالی ، تهدیدها ، خطرها و نیازهای 

تازه ای به وجود مي آورد.
به  اشاره  با  کشور  عامل  غیر  پدافند  سازمان  بنایي  زیر  معاون  طزري  دکتر 
اتفاقات امروز منطقه و غزه اضافه نمود :در خصوص برگزاري رزمایش اصل 
کرد  تمرین  کرد  هزینه  باید  امروز  هاست  آمادگي  و  ارتقا  رزمایش  موضوع 
براي جلوگیري از تبعات برخي از مشكلات مانور امروز به لحاظ فرایندي و 
هماهنگي عالي بود اما همه ظرفیت هاي پدافند غیر عامل بیشتر از این مي 
باشد که با محوریت شهرداري بندرعباس مي شود آمادگي ها را ارتقا داد و 
از پیامدها و تبعات جلوگیري کرد و باید با ایجاد آمادگي کشور را در امنیت 

بیشتري قرار دهیم.
غیر  پدافند  سازمان  شیمیایي  قرارگاه  کننده  هماهنگ  معاون  اکرمي  دکتر 
عامل کشور نیز حفاظت از زیر ساختهاي صنعتي و شیمیایي مهم عنوان کرد 
و خاطر نشان شد : زندگي امروز وابسته به مواد شیمیایي أست و حمایت از 
صنعت کشور در حوزه شیمیایي مهم است که باید بر همین اساس نگاه دو 
جانبه اي باید داشته باشیم هم توسعه و تقویت باید باشد هم بحث ایمني و 
حفاظت را مد نظر داشته باشیم که براي این موضوع باید برنامه هاي آموزشي 

و ایمني در هرمزگان را  ارتقا بخشیم.
در ادامه این مراسم راد مهر مدیر کل بحران و پدافند غیر عامل استانداري 
امریكا  و  انگلیس  و  جهاني  استكبار  ي  هیمنه  :امروز  داشت  بیان  هرمزگان 
فرو ریخته و لحظه شماري میكنیم براي حذف اسراییل از جغرافیاي منطقه 
خاورمیانه ، رادمهر تاکید نمود :پدافند غیر عامل نقش اثر گذاري در نا کارامد 

کردن نقشه هاي دشمنان دارد.  
در  اگر  و  نیست  کافي  عامل  غیر  پدافند  براي  استان  داد:امكانات  ادامه  وي 
استان اختلالي ایجاد شود کشور دچار مشكل  خواهد شد بر همین اساس 

مسؤلین و مدیران کشوري و دولتمردان باید چاره اندیشي کنند
براي این رزمایش زحمات زیادي کشیده شده و از شهرداري بندرعباس تشكر 

و قدرداني می نمایم.

جهـش صــادرات در فـولاد کــاوه جنــوب کیـش
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دادستان جدید مرکز هرمزگان 
منصوب شد

جدید  دادستان  عنوان  به  اکبری  عارف  من-  هرمزگان 
بندرعباس منصوب شد.

 ۱۴۰۰ بهمن   ۱۳ از  هرمزگان  مرکز  دادستانی  مسئولیت 
تاکنون را علیرضا احمدی منش بر عهده داشت.

اکنون   هرمزگان  مرکز  جدید  دادستان  اکبری  عارف 
عهده  را  استان  دادگستری  اطلاعات  و  حفاظت  مسئولیت 

دار است.
را  پرشماری  ارزشمند  اقدامات  اخیر  سال های  در  اکبری 
در زمینه تحقق تاکیدات حجت الاسلام والمسلمین اژه ای 
مبنی بر سالم سازی فضای دستگاه قضایی در هرمزگان و 

نیز حمایت از قضات سالم و متعهد به انجام رساند.

***
باند سارقان منازل ویلایی در 

بندرعباس دستگیر شدند

هرمزگان من- فرمانده انتظامی هرمزگان از دستگیری باند 
۹ نفره سارقان منزل در بندرعباس خبر داد.

علی اکبر جاویدان اظهار کرد: درپی وقوع چند فقره سرقت 
منازل  و  اول  طبقه  آپارتمانی  منازل  از  بیشتر  که  منزل 

ویلایی بوده، پیگیری موضوع در دستورکار قرار گرفت.
با تلاش همه جانبه کارآگاهان اداره مبارزه با سرقت پلیس 
محدوده های  در  هدفمند  گشت زنی های  و  استان  آگاهی 
سرقت و رصد مستمر محلات تردد احتمالی متهمان تعداد 
۹ نفر اعضای یک باند که اقدام به سرقت منازل می کردند 
را شناسایی کرده و در ۲ عملیات ضربتی متهمان دستگیر 

شدند.
از منزل و مخفیگاه متهمان یک  بازرسی  به گفته وی، در 
دستگاه خودرو سواری پژو ۴۰۵ که در سرقت و جابجایی 
اموال سرقتی از آن استفاده می شد، توقیف و مقادیری اموال 

مسروقه شامل لوازم برقی سبک نیز کشف و ضبط شد.
متهمان دستگیر شده با تشکیل پرونده جهت سیر مراحل 
قانونی به دستگاه قضایی معرفی و با قرار مناسب روانه زندان 
مالباختگان  به  اموال مسروقه  قضایی  با هماهنگی  و  شدند 
دیگر  کشف  برای  باند  این  روی  بر  تحقیقات  شد،  تحویل 

سرقت های احتمالی ادامه دارد.

***
تولید 2 هزار تن لیمو خشک 

در هرمزگان

روستایی  تعاون  بازرگانی  اداره  رئیس  من-  هرمزگان 
با پایان جمع آوری لیمو در مراکز خشک  هرمزگان گفت: 
و  تولید  هرمزگان  در  خشک  لیمو  تن  ۲هزار  از  بیش  کن 

فرآوری شد.
روستایی  تعاون  بازرگانی  اداره  رییس  ماندگاری  محمدرضا 
هرمزگان در کمیته بازرگانی،  گفت: با پایان فصل خرید و 
جمع آوری لیموهای خشک در مراکز خشک کن بیش از 

۲هزار تن لیمو عمانی فراوری و تولید شد.
کن  مرکز خشک   ۴ در  لیمو خشک  مقدار  این  افزود:  وی 
واقع در آبنمای رودان، جغین، هشتبندی و حاجی آباد تولید 

شده است.
رئیس اداره بازرگانی تعاون روستایی هرمزگان گفت: تصریح 
کرد: این میزان لیمو خشک در سامانه ستاد دولت بارگذاری 
شده و در پارت های ۳۰ تا ۵۰ تنی آماده فروش می باشد.

با بیان اینکه لیمو بعنوان یک محصول استراتژیک در  وی 
شرق استان هرمزگان بخش عمده ای از اقتصاد باغداران را 
ترش  لیمو  کرد:  خاطرنشان  است،  داده  اختصاص  خود  به 
مناسب  فیزئولوژی،  و  خاص  شرایط  واسطه  به  هرمزگان 
بالایی برخوردارست و می  از کیفیت  و  بوده  خشک کردن 
توان با برنامه ریزی و سرمایه گذاری لازم زمینه صاردات این 

محصول منحصر به فرد را فراهم کرد.
به منظور تثبیت قیمت در بازار و کمک به باغداران در قالب 
خرید توافقی محصول لیموترش از باغداران این استان، بیش 
از ۱۵ هزار تنُ لیموترش خریداری و جهت فراوری به مراکز 

خشک کن ارسال شد.
طرفداران  ایرانیان  بین  غذا  چاشنی  بعنوان  عمانی  لیموی 

زیادی دارد.

هشدار دادستان قشم به وزیر 
راه درباره گریز از حادثه در 

فرودگاه قشم

شهرسازی  و  راه  وزیر  از  قشم  دادستان  من-  هرزگان 
هواپیمای  برای  جانی  حادثه  اینکه  از  قبل  کرد  درخواست 
مسافربری در باند پرواز فرودگاه قشم رخ دهد، فرودگاه دیوار 

کشی شود.
ورود  و  قشم  فرودگاه  در  محافظتی  دیوار  نبود  به  توجه  با 
حیوانات )شتر ( در باند پرواز وقوع هر گونه حادثه ناگوار در 

این فرودگاه متصور است.
وزیر  به  نامه ای  طی  قشم  دادستان  زمینه  همین  در 
انتقاد  فرودگاه  محوطه  به  حیوانات  ورود  از  راه وشهرسازی 

کرد.
در  قشم  انقلاب  و  عمومی  دادستان  مهدوی مجد،  امید 
راستای  در  گفت:  شهرسازی  راه  وزیر  به  خطاب  نامه  این 
پیگیری حقوق عامه و جلوگیری از حوادث ناگوار نسبت به 
حصارکشی اطراف فرودگاه که از سال ۱۴۰۱ مکاتبات آن 

انجام شده است، هر چه سریعتر اقدامات لازم صورت گیرد.
نصب  از  سال   ۲۵ از  بیش  گذشت  به  باتوجه  افزود:  وی 
و  هوا  شرجی  و  رطوبت  قشم،  فرودگاه  فلزی  فنس های 
فنس ها  این  بازسازی  برای  اعتبار  تخصیص  عدم  همچنین 
دچار فرسودگی و پارگی حصار گردیده و عملا می توان گفت 

فرودگاه فاقد هرگونه دیوار حفاظتی است.
دادستان قشم عنوان کرد: از آنجا که فرودگاه به عنوان یک 
نقطه مهم ورود و خروج مسافران محسوب می شود و نقش 
گردشگری  و  تجاری  ارتباطی،  امور  تمام  در  مهمی  بسیار 
دارد، ورود حیوانات و مخصوصا شترهای سرگردان به محوطه 
فرودگاه  تهدیدی برای امنیت، بهره وری و سلامت عمومی 
می باشد و باعث تاثیرات منفی و حوادث ناخوشایندی مانند 

تصادف شترها با هواپیما می شود.
دادستان قشم در ادامه این نامه خاطرنشان ساخت: متاسفانه 
ورود و تردد حیوانات در این فرودگاه به امری کاملا طبیعی 
بدل گردیده است که در صورت تداوم شرایط فعلی و عدم 
تدابیر لازم احتمال بروز تبعات سوء امنیتی و بروز سانحه 

برای پروازهای مسافری کاملا متصور می باشد.
کرد:  تاکید  شهرسازی  و  راه  وزیر  به  خطاب  پایان  در  وی 
بنابر موارد ذکر شده  دستور فرمایید این موضوع به سرعت 
بررسی و اقدامات لازم در راستای جلوگیری از ورود شترها، 
ترمیم فنس ها و دیوارکشی و هم چنین تشکیل پایگاه های 

امن در اطراف فرودگاه در دستورکار قرار گیرد.

***
همه معادن هرمزگان امسال 

۵۱ میلیارد تومان حقوق دولتی 
داده اند

تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس  من-  هرمزگان 
هرمزگان از واریز ۵۱۲ میلیارد ریال حقوق دولتی به خزانه 

دولت از ابتدای سال تا کنون خبر داد.
شاید تصورتان این باشد که انبوهی از معادن هرمزگان که 
هنگفتی  درآمد  است،  فعال  معدن   ۲۶۳ دقیق شان  شمار 
برای استان دارند اما کل حقوق دولتی این معادن از ابتدای 

امسال تا اول آبان ماه ۵۱ میلیارد تومان بوده است.
خلیل قاسمی گفت: از ابتدای امسال تاکنون در ازای مواد 
به  ریال حقوق دولتی  میلیارد  استخراج شده ۵۱۲  معدنی 
خزانه دولت واریز شده است که این میزان نسبت به مدت 

مشابه سال قبل ۱۸۵ درصد رشد داشته است.
وی افزود: مهمترین مواد معدنی استخراج شده از ۲۶۳معدن 
شامل سنگ تزئینی، سنگ گچ، آهن سنگ لاشه و سنگ 

آهک هستند.
قاسمی گفت: اولویت هایی در سال جاری برای حوزه معدن 
در نظر گرفته شده و به صورت عملیاتی و کاربردی، پیگیری 
می شود که مهمترین اولویت های این سازمان ، فعال سازی 
معادن راکد در سطح استان، تلاش برای رشد تولید معادن، 
گذشته  سال های  معوق  دولتی  حقوق  دریافت  همچنین  و 

است.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان در خصوص 
حقوق  گفت:  نیز  معادن  دولتی  حقوق  کرد  هزینه  نحوه 
به  درصدی  و  واریز  خزانه  حساب  به  شده  دریافت  دولتی 
استانها بازگردانده می شود تا در راستای تبصره ۶ ماده ۱۴ 
جهت ایجاد زیرساخت ، رفاه و توسعه شهرستان ها با اولویت 

بخشی که معدن در آن واقع شده است هزینه شود.
استان  آهن  سنگ  معادن  دولتی  حقوق  میزان  از  قاسمی 

که رونق قابل توجهی دارند، سخنی به میان نیاورده است.

خبـر خبـر

مطالعات  آغاز  از  هرمزگان  استاندار  من-  هرمزگان 
هرمزگان  استان  لجستیک  پارک  احداث  و  جانمایی 

خبر داد.
جلسه  هرمزگان  استاندار  دوستی  مهدی  ریاست  به 
بخش  و  دولت  گفت وگوی  شورای  سوم  و  هشتاد 
خصوصی استان در سالن جلسات استانداری برگزار 

شد. 
اینکه  بر  تاکید  با  جلسه  این  در  هرمزگان  استاندار 
عزم  استان  در  خصوصی  بخش  مسائل  حل  برای 
نسبی  مزیت های  در حوزه  دارد، گفت:  جدی وجود 
استان بایستی کارهای فنی و تخصصی صورت گیرد 

تا پتانسیلهای استان فعال شود. 
پارک  احداث  طرح  خصوص  در  همچنین  وی 
لجستیک در استان اظهار داشت: طرح احداث پارک 
ظرفیت های  از  بهره وری  افزایش  برای  لجستیک 
استان در بخش های مختلف یک نیاز است و باید این 

طرح مهم به سرانجام برسد. 
برخی  در  که  آنجایی  از  گفت:  هرمزگان  استاندار 
زیرساخت ها و  بازاریابی با مشکلاتی مواجه هستیم 
محصولات تولیدی ایران و استان با قیمت پایین به 
کشورهای دیگر صادر و  در آنجا با بسته بندی و اخذ 

گواهی های کیفی محصول، روانه بازار جهانی می شود 
که این مسئله باید حل شود. 

با  اساس در مرحله نخست  بر همین  ادامه داد:  وی 
مطالعه دقیق توسط اتاق بازرگانی یک محل مناسب 
برای پارک لجستیک در نظر گرفته می شود و سپس 

با هم افزایی بین دستگاهی، عملیات اجرایی این نیاز 
اصلی استان آغاز می شود. 

ارزش  ارتقای  به  آینده  در  کار  این  گفت:  دوستی 
و  موجود  چالش های  رفع  نیز  و  صادراتی  و  تجاری 
تکمیل زنجیره ارزش محصولات تولیدی استان کمک 
خواهد کرد و امیدواریم به سرعت این کار به نتیجه 

برسد. 
استان  بانک های  اینکه  به  اشاره  با  همچنین  وی 
منابع خوبی از محل سپرده صنایع مستقر در استان 
منابع  این  گفت:  دارند،  اختیار  در  دولتی  ادارات  و 
باید در خدمت توسعه استان و کمک به فعالیتهای 
اقتصادی و طرح های کلان دولتی و بخش خصوصی 

قرار گیرد.
زنجیره   راهبری  ساختار  جلسه  این  در  همچنین 
ارزش آبزیان به عنوان زنجیره پیشران مورد بررسی و 

ارزیابی قرار گرفت.

آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل  و  مدیره  هیات  رییس  من-  هرمزگان 
اجرایی  های  دستگاه  مسئولان  و  مدیران  با  مشترک  نشستی  در  قشم 
و قضایی استان هرمزگان و شهرستان قشم در خصوص تعیین تکلیف 

اسناد رفسنجان به تبادل نظر پرداختند.
عادل پیغامی مدیرعامل منطقه آزاد قشم با تاکید بر لزوم احقاق حقوق 
و  مالکیت  تعیین  رفسنجان،  اسناد  بررسی  متولی  داشت:  اظهار  عامه، 

صدور سند در جزیره قشم باید مشخص گردد.
وی ادامه داد: صدور اسناد مردمی سال هاست که در پیچ و خم بروکراسی 
اداری بین دستگاه های اجرایی مختلف مانده و همه دستگاه های متولی 

باید به وظایف خود در این زمینه عمل کنند.
رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم تصریح کرد: 
طبق ماده ۶۵ قانون احکام دائمی برنامه های توسعه کشور که به  منظور 
ساماندهی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی و ایفای نقش مؤثر آنها در تحقق 
و  یکپارچه  مدیریت  اعمال  نظام،  بیست  ساله  انداز  چشم   سند  اهداف 
ایجاد رشد اقتصادی مناسب در این مناطق تدوین شده تمامی دستگاه 

های اجرایی باید وظایف و اختیارات خود را به منطقه آزاد قشم تفویض 
کنند.

از  ادامه داد: در همین راستا ضروری است کارگروهی متشکل  پیغامی 
قضایی  دستگاه  نمایندگان  و  قشم  آزاد  منطقه  مسئولان  و  کارشناسان 
تشکیل شود تا تعیین تکلیف اسناد رفسنجان هرچه سریعتر انجام شود.
رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در ادامه این 
جلسه تاکید کرد: سازمان منطقه آزاد پیشنهاد خود مبنی بر راه اندازی 
کارگروه تخصصی در حد و حدود شورای اصلاحات اراضی را اعلام می 
نماید و در صورت همراهی سایر دستگاه های اجرایی و قضایی می توان 

مشکل تعیین تکلیف اسناد رفسنجان را برطرف ساخت.
در ادامه این جلسه سایر حاضران به بیان نقطه نظرات خود در خصوص 
بررسی اسناد رفسنجان پرداختند و مقرر شد با هماهنگی دستگاه قضا 

شرایط راه اندازی کارگروه تخصصی فراهم شود.
بنابراین گزارش، منصور عظیم زاده اردبیلی، معاون اقتصادی و سرمایه 
گذاری، سعید اکبریان، معاون فنی و عمرانی، داریوش جهان بین مدیر 

املاک و مستغلات، محمد الهی مدیر حقوقی و امور قراردادهای سازمان 
مهدوی  امید  و  دادگستری  رییس  فیروزی،  مرتضی  قشم،  آزاد  منطقه 
مجد، دادستان شهرستان قشم، عبدالرسول حسینی، مدیرکل ثبت اسناد 
اراضی هرمزگان، عباس  امور  و املاک هرمزگان، منصور شفیعی، مدیر 
مدیران  از  جمعی  و  هرمزگان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس  مویدی 

شهرستان قشم از دیگر اعضای حاضر در این جلسه بودند.

هرمزگان من- رییس کل دادگستری هرمزگان گفت: مسئولان و دستگاههای 
استانی تمام توان خود برای مقابله با قاچاق سوخت را پای کار آورده اند اما 
متاسفانه دستگاههای متولی حوزه نفت و حمل و نقل در مرکز سیاست های 
دقیقی در این حوزه ندارند و نظارت دقیقی از ناحیه آنها دیده نمی شود و 

ضرورت دارد تا برای آنان در حوزه ترک فعل اعلام جرم شود.
جدید  دادستان  عنوان  به  اکبری  عارف  معارفه  مراسم  در  قهرمانی  مجتبی 
اجتماعی  مسئولیت  ساماندهی  منش،  احمدی  علیرضا  تودیع  و  بندرعباس 

در  اخیر  سال های  در  دادستانی  ارزشمند  اقدامات  از  را  بزرگ  شرکت های 
هرمزگان برشمرد و گفت: عدالت اجتماعی از مطالبات جدی رییس قوه است 

و تحقق آن به عهده همه اجزای حاکمیت است.
وی عنوان داشت: در این زمینه دستگاه قضایی مطالبه گر است به طوری 
که ورود دستگاه قضایی هرمزگان باعث شد پرونده مالیاتی ۹۲ شرکت بزرگ 
این محل ۴  از  و  استان منتقل  به  پرداخت می شد  استان دیگر  که در ۱۷ 
هزار میلیارد تومان عایدی از محل عوارض این مالیات ها نصیب شهرداریها 

و دهیاری ها شد.
قهرمانی افزود: قاچاق سوخت آسیب های متعددی را برای جامعه به همراه 
دارد و اقدامات جدی در مقابله با قاچاق در استان به همت استاندار انقلابی 

در جریان است.
از مشکلات کنونی  این که بخشی  بیان  با  رییس کل دادگستری هرمزگان 
به عنوان  بیان داشت: ۱۶ کارمند  انگاری های گذشته است،  از سهل  ناشی 
 ۴ قاچاق  از  که  اند  شده  مستقر  سوخت  جایگاه   ۱۶ در  دادستان  نماینده 

میلیون لیتر در ۱۶ روز اخیر جلوگیری شده است.

قهرمانی گفت: روزی ۲.۵ میلیون لیتر سوخت در هرمزگان قاچاق می شود و 
این تاراج اموال عمومی است و این آمار غلو نیست. فقط در یک عملیات ۳ 
روز پیش فراجا ۱.۵ میلیون لیتر سوخت قاچاق و ۶۰ هزار متر لوله قاچاق 
کشف شد و یا در یک تعویض روغنی در ۱۳ روز بیش از ۵ هزار کامیون و 
خودرو سوخت قاچاق تخلیه کردند و یا کشتی آریانا که توسط سپاه توقیف 

شد حاوی ۱۲ میلیون لیتر سوخت قاچاق بود.
قهرمانی بیان داشت: متاسفانه دستگاههای متولی حوزه نفت و حمل و نقل 
در مرکز سیاست های دقیقی در این حوزه ندارند و نظارت دقیقی از ناحیه 
اعلام  فعل  ترک  در حوزه  آنان  برای  تا  دارد  و ضرورت  نمی شود  دیده  آنها 

جرم شود.
احمدی منش که ۱۷ سال در دستگاه قضایی  اقای  از  پایان گفت:  وی در 
هرمزگان خدمت کردند و دعای خیر مردم هرمزگان بدرقه راه ایشان است، 
قدردانی و اقای اکبری نیز از نیروهای ارزنده و با تجربه هستند که برایشان 

در این مسئولیت آرزوی موفقیت داریم.

هرمزگان من- مدیر عامل آب وفاضلاب هرمزگان گفت : روستای کوه حیدر 
بشاگرد یک از روستاهای اولویت دار برای انجام آبرسانی است که بایدبه پروژه 

خط انتقال آب از سد جگین به شهر سردشت وصل شود.
حمزه پور با بیان اینکه استان هرمزگان یکی از استانهای گرم وخشک است 
که بسیاری از مناطق آن از دیرباز با کمبود آب های سطحی و زیر زمینی 
غرب  مانند  استان  شهرستانهای  از  برخی  در  داشت:  اظهار  هستند،  مواجه 
هرمزگان ما چیزی به نام آبهای سطحی و زیر زمینی نداریم و بشاگرد در 

شرق که منطقه کوهستانی است فاقد حتی یک دشت آبی است.
وی افزود : ما در شهرستان بشاگرد دشت آبی که بخواهیم از آن  چاه برای 
آبرسانی روستاها حفرکنیم نداریم و آب در شهرستان بشاگرد و روستاهای 
آن اغلب به بارندگی ها معطوف است که آبهای ناشی از بارندگی ها بین ۶ 

ماه تا یک سال بیشتر دوام ندارند.
حمزه پور گفت: دولت در شهرستان بشاگرد دو پروژه بزرگ را در دست دارد 
که یکی از آنها مربوط به طرح آبرسانی از سد جگین است که آبرسانی از آن 
تا مرکز شهرستان و شهر سردشت رسیده و به بیش از ۲۰ روستا نیز در طول 

مسیر از این طرح آبرسانی شده است.
در  آبرسانی  بعدی  پروژه  کرد:  عنوان  هرمزگان  فاضلاب  و  آب  عامل  مدیر 
است  که  و شرقی   برای روستاهای شمالی  به سد سهران  مربوط  بشاگرد 
از این پروژه آب را به مرکز شهر گوهران و روستاهای در مسیر خط انتقال  

انجام داده ایم.
حمزه پور با بیان اینکه بشاگرد منطقه ای سخت و صعب العبور است، تصریح 
کرد: برای دو پروژه آب رسانی از سد جگین و سد سهران و انجام پروژ های 
خطوط آنتنی انتقال آب به روستاها  اعتبارات بسیار هنگفتی را می طلبد 
و بسیاری از روستاها با سرانه های اعتباری ما قابل قیاس نیستند وبا توجه 
به اینکه در سایر نقاط استان هم پروژه های آبرسانی دیگر برای انجام وجود 

دارد، انجام آنها  باید بر اساس شاخص های اعتباری استان انجام شوند.
از  این روستا  به بی آبی در روستای کوه حیدر بشاگرد گفت:  اشاره  با  وی 
روستاهای اولویت دار برای انجام آبرسانی است که باید به پروژه خط انتقال 

آب از سد جگین به شهر سردشت وصل شود.
مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان بیان کرد: برای این روستا ما هرکاری که 

نیاز بوده است از حفر چاه در روستا تا آبرسانی از چشمه و به صورت سیار 
انجام داده ایم و امیدوار هستیم که با تامین اعتبارات آبرسانی برای استان 
که اعتبارات هنگفتی نیز است، آبرسانی از سد جگین را برای پایدار بودن آب 

این روستا به سرانجام برسانیم.

صید  گسترش  به  نسبت  صیادان  من-  هرمزگان 
شب چراغی هشدار می دهند و شیلات هم می گوید 
امکانات و نیروی کافی برای مقابله با آنان را نداریم.
غیرمجاز  صیدهای  تاثیر  تحت  فارس  خلیج  ذخایر 
با تورهای خالی  بشدت کاسته شده و صیادان گاه 
را  آن  اصلی  دلایل  از  یکی  و  می گردند  باز  دریا  از 

گسترش صیدهای غیرمجاز بیان می کنند.
آمارها می گوید دست کم ۱۰۰ هزار نفر در هرمزگان 
از راه دریا و با صید و صیادی به طور مستقیم یا غیر 

مستقیم ازتزاق می کنند.
هجوم شبانه به ته مانده ذخایر خلیج فارس با روشی 
عجیب صورت می گیرد و برخی صیادان شبانگاه به 
دریا می روند و با استفاده از نورافکن های پرقدرت، 
آبزیان را به سمت تورهای پهن شده در اطراف قایق 

کشانده و به دام می اندازند.
از صید به »شب چراغی« معروف است و  این نوع 

این روزها گسترش بیشتری یافته است.
باره  این  در  هرمزگانی  صیادان  از  جمالی  علی 
می گوید: رواج بی سابقه صید پرساین )شب چراغی( 

موجب اعتراض صیادان هم شده به طوری که آن 
دسته از صیادانی که به شیوه مجاز صید می کنند، 

دشتی از دریا نمی برند و تورها خالی است.
روزی صید ترال جان معیشت صیادان جنوبی را کم 
جان ساخته بود و حالا صید شب چراغی آنهم برای 
دسته های ماهی ها با سایز کوچک و با وزن کمتر از 
۱ کیلو، عملا صید مجاز را به خستگی کشانده است.

اتحادیه صنایع شیلاتی نیز چندین بار با نامه نگاری 

خواسته  آنان  از  مربوطه  مسئولان  و  قضایه  قوه  با 
تدبیری در این زمینه کنند.

بیکاری صیادان 
ساحل  برای  اساسی  معضل  دو  غیرمجاز  صیدهای 
نشینان بدنبال دارد. صید غیرقانونی هم به نابودی 
صید  که  چرا  می انجامد  ماهیان  ذخایر  گسترده 
هم  و  نمی گذارد  گونه ها  برای  رمقی  دیگر  گله ای 

بیکاری فراوانی به جان صیادان می اندازد.

دستگاههای دریایی کمک کنند
مدیرکل شیلات هرمزگان با تایید وجود صید شب 
ویرانگر  و  مخرب  با صید  برخورد  می گوید:  چراغی 
بخش ها  همه  حمایت  و  یاری  نیازمند  شب چراغی 

است.
با  هرمزگان  شیلات  کرد:  اضافه  بارانی  مسعود 
منابع  حفاظت  یگان  و  خود  توان  تمام  از  استفاده 
و  مقابله  حال  در  همواره  استان  شیلات  آبزیان 
برخورد با این روش صید است اما گستره دریا وسیع 
گستردگی  انسانی،  نیروی  شدید  کمبود  با  و  است 
آب های  وسعت  حوزه،  این  متخلفین  و  سودجویان 
استان، مشکلات لجستیکی و اعتباری یگان حفاظت 
دست  و  مواجهیم  استان  شیلات  آبزیان  منابع 
یاری مان را به سوی دریابانی و نیروی دریایی ارتش 
و سپاه در دریا دراز کرده ایم تا در این زمینه به ما 

کمک کنند./ منبع فارس

 جانمایی و احداث پارک لجستیک هرمزگان در حال مطالعه است

رییس کل دادگستری هرمزگان:

 از تعیین تکلیف اسناد رفسنجان در قشم چه خبر؟

 لازم است برای برخی مدیران نفتی و حمل ونقل در مرکز پرونده ترک فعل تشکیل شود

 گسترش صید شب چراغی و شیلاتی که امکانات و نیروی مقابله ندارد

اتصال به خط انتقال سد جگین؛ نقطه پایان بی آبی در روستای کوه حیدر
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هفته نامه

اقتصادیاقتصادی

هرمزگان من- تأکید رئیس جمهوری و همچنین رئیس دستگاه قضا مبنی بر رفع موانع کارخانه ها 
در راستای افزایش تولید و اشتغالزایی، این موضوع به طور ویژه در دستور کار مدیران هرمزگان 
نیز قرار گرفت و اینک مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران )ایزو ایکو( که پیش از این 

در آستانه تعطیلی و غرق شدن در انبوهی از بدهی ها بود، در مسیر پیشرفت قرار گرفته است.
یک منطقه ویژه اقتصادی در محدوده ای به مساحت یکهزار و ۱۰۰ هکتار در ۳۷ کیلومتری غرب 

بندرعباس و در ساحل خلیج فارس ایجاد شده است.
ایجاد این مجموعه؛ با توجه به موقعیت طبیعی، جغرافیایی و برخورداری از حوضچه آرامش به 
مساحت ۳۸۰ هکتار و همچنین برخورداری از تسهیلات قانونی منطقه ویژه به منظور توسعه 
و  دریایی  های  سازه  و  فراساحل  صنایع  و  سازی  کشتی  صنایع  محدوده  در  تجارت  و  صنعت 
همچنین صنایع پایین دستی و ایجاد کارخانه های مرتبط با حوزه کشتی سازی و تامین منافع 
راستای  در  مرتبط  های  آوری  فن  آخرین  از  استفاده  و  ملی  ای،  منطقه  اجتماعی،  اقتصادی، 

افزایش تولید و اشتغال پایدار بوده است.
دکتر سلمان ضربی مدیرعامل و نایب رئیس هیئت مدیره این مجتمع با حضور در خبرگزاری 
جمهوری اسلامی ایران )ایرنا(مرکز بندرعباس اظهار کرد: ایزوایکو قبل از دولت سیزدهم ۱۲۶ 
میلیون دلار بدهی بانکی داشت که پرداخت آن در توان ایزوایکو و سازمان گسترش به صورت 
یک جا نبود،  واحد حقوقی بانک ملت با اجراییه ثبت برای تعطیلی کارخانه و فروش ماشین آلات 

به این مجتمع مراجعه کرده بود.
بانک ملت  از  ابراز کرد: مهلت ۲ هفته ای  ایران  فراساحل  ایزوایکو و صنایع  مدیرعامل مجتمع 
گرفته شد و خوشبختانه در همین مهلت، آیت الله رئیسی، رئیس جمهور در سفر به اردبیل اعلام 

کرد که هیچ بانکی حق تعطیلی کارخانه ها را ندارد.
ضربی گفت: رئیس قوه قضاییه هم این را مورد تأیید و مورد تأکید قرار داد و در نتیجه بانک 
ملت ایزوایکو را به مذاکره دعوت کرد و با پیگیری ها و مذاکره های بسیار، سود این بدهی از ۲۲ 

درصد به چهار درصد کاهش یافت.
وی ابراز کرد: با حمایت دولت و پیگیری هایی که انجام دادیم ۴۴ و هفت دهم میلیون دلار به 
بانک ملت پرداخت شده و زمین های مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل از رهن این بانک 

خارج شده است.
مدیرعامل ایزوایکو بیان کرد: این مجتمع یک بدهی ۴۵ میلیارد تومانی هم به بانک ملت داشت 

که همه حساب ها را مسدود کرده بود و عملا کار کردن با مشکل مواجه بود.
تومان  میلیارد  امسال ۲۵  اوایل  و  تمامی جرایم بخشودگی گرفته شد  برای  اشاره کرد:  ضربی 

پرداخت و تعهد حذف شد و اکنون تنها ۲ بدهی بانکی وجود دارد.
وی افزود: یک بدهی به بانک توسعه اسلامی برای ساخت حوضچه های خشک و تجهیزات آن 
بوده که جاری است و در پرداخت ها تأخیر وجود دارد که هنوز حقوقی نشده است، بدهی دیگری 

هم به بانک ملی است که تلاش می شود این موضوع هم حل شود.

عبور از بدهی های مالیاتی
ابراز کرد: اکنون مجتمع کشتی سازی و   مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل 

صنایع فراساحل ایران بدهی مالیاتی نداشته و چالشی هم با تأمین اجتماعی ندارد.
ضربی اشاره کرد: کشتی سازی و صنایع فراساحل می تواند مفاصاحساب و ضمانت نامه بگیرد که 
این امکان به دلیل بدهی های سنگینِ گذشته وجود نداشت، مسلما زمانی که نتوان ضمانت نامه 

گرفت نمی توان کار و پروژه گرفت که این مشکل نیز حل شده است.

رسانه ها در پی حقیقت هستند
وی در بخش دیگری گفت: همه رسانه ها اصولاً در پی حقیقت بوده و حق را دنبال می کنند و باید 
از معدود افرادی که جهت دار اخبار یا تیتری را انتخاب کرده و منتشر کنند بگذریم. نمیخواهیم 

وارد حاشیه شویم و از کار اصلی خود عقب بمانیم.
وی ادامه داد: مجتمع ایزوایکو هم دنبال انتشار حقایق در بستر جامعه بوده که اگر به حقیقت 
انتظار دارد  پرداخت بسیاری از مسایل حل می شود و اگر در جایی ضعفی وجود داشته باشد 

گوشزد شود.
مدیرعامل ایزوایکویی اضافه کرد: گاهی ممکن است در درون ساختاری که مشغول به فعالیت 
هستیم متوجه مسایل و ایرادها نشویم که رسانه ها خصوصا ایرنا به عنوان قدیمی ترین خبرگزاری 
رسمی کشور می تواند در شناسایی این ها و راه های بهبود و رفع این مشکل ها و تبدیل آن ها به 

بهره وری کمک کند.

برنامه راهبردی ایزوایکو تدوین شده است
ضربی اشاره کرد: برنامه راهبردی پنج ساله مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل تدون شده 

که در آن ۱۰ بند اصلی که از کف کارگاها استخراج شده گنجانده شده است.
وی افزود: یکهزار و ۲۰۰ مورد گزارش از کارگاه ها استخراج، بررسی،  پایش و تحلیل شد تا این 

۱۰ بند حاصل شود.
مدیرعامل ایزوایکو خاطر نشان کرد: این بندها معضل های صنایع دریایی کشور هم است، مجتمع 
شان  در  باید  دریایی  صنعت  و  دارد  هم  ملی  رسالت  ایران  فراساحل  صنایع  و  سازی  کشتی 

جمهوری اسلامی ایران و دولت مقتدر و مردمی باشد.
ضربی یادآور شد: بنابراین صنعت دریایی کشور هم باید مقتدر باشد،   امکانات و ظرفیت های 
بسیاری در دریاها موجود دارد که باید از آن ها استفاده کنیم و از طرفی مقام معظم رهبری هم 
دستور داده اند که در دریاهای دوردست حضور داشته باشیم و حقوق خودمان استفاده کنیم و 

حق خود را از دریا ببریم.
وی ادامه داد: یکی از مواردی که در این خصوص مورد بحث قرار داشت بستر سازی و شبکه 

سازی بود و یکی از نیازهای اصلی، رسانه است.
مدیرعامل ایزوایکو گفت: بنابراین در این سند به رسانه توجه شد و پیوستی هم باید برای آن 
و صنعت  رسانه  و جشنواره  گرفته می شد  منظور کمک  این  برای  رسانه ها  از  و  نوشته می شد 

دریایی در همین راستاست.
ضربی اضافه کرد: شاید جشنواره رسانه و صنعت دریایی که ایده آن از هشت تا ۹ ماه قبل شکل 

گرفت و برگزاری آن برای اولین بار، ضعف های بسیاری داشت،   امید است این برنامه سال های 
بعد وسیع تر و با جمع بهتری از اصحاب رسانه برگزار شود.

مقررات حاکمیتی و قوانین ملی بازنگری شود
وی در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه مقررات حاکمیتی و قوانین ملی در صنعت 
دریایی باید مورد بازنگری قرار گیرد،  افزود: شورای عالی صنایع دریایی نشست های مقدماتی را 
تشکیل داده است و تلاش می شود قوانین دست و پا گیر در صنعت دریایی مورد توجه نمایندگان 

و دولت قرار گیرد.
ضربی ادامه داد: بستری به عنوان زیرساخت آماده شده که نیاز به پیوست قانونی حمایتی دارد، 
چرا کره جنوبی که همزمان با ما کار را آغاز کرده جلوتر است! و آمریکایی ها ۹۰ تا ۹۵ سال قبل 
قانونی مصوب کردند که براساس آن هر آمریکایی که می خواهد کشتی با پرچم آمریکا داشته 

باشد حتماً باید کشتی اش ساخت آمریکا باشد.
وی گفت: بنابراین تلاش داریم از دولتمردان و نمایندگان مجلس برای جاری شدن این قوانین 

کمک بگیریم.

 می گفتند نمی توانید کشتی بسازید! اما ساختیم
مدیرعامل ایزوایکو اشاره کرد: کره جنوبی درون مخازن اولین کشتی ساخت خود را بتن ریزی 
کرد تا بتواند تعادلش را حفظ کند،   همچنین زمانی که با تمام توان برای ساخت کشتی به رمانی 

رفت نتوانست آن را به سرانجام رسانده و نیمه تمام رها کرد.
ضربی گفت: اما بچه های ایران اسلامی در بندرعباس با وجود آنکه آلمانی ها می گفتند نمی توانید 
ایران بهترین کشتی جمهوری اسلامی  اولین کشتی ساخت  کشتی بسازید،  کشتی ساختند و 

ایران است.
هم  کشتی  و  دارد  ایران  اسلامی  جمهوری  کشتیرانی  فنی  معاون  را  ادعا  این  کرد:  اشاره  وی 

خدمات تعمیراتی و نگهداری خود را از ایزوایکو می گیرد.

ایزوایکو تعهد دوره ساخت را می پذیرد
 ضربی گفت: استکبار با ما سر جنگ دارد و ملت ایران را در محاصره اقتصادی قرار داده است، 
بنابراین همه کسانی که ظرفیت دارند باید پای کار آیند، به تنهایی نمی توان کارها را پیش برد.

ضربی اشاره کرد: قبل از این اعلام نشده تعهد دوره ساخت را می پذیریم و جریمه ها را پذیرفته 
و حاضریم پرداخت کنیم.

مدیرعامل ایزوایکو گفت: امروز کشتی خارجی در مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران 
درحال تعمیر است که قرارداد آن ۲۲ روزه است اما ۱۶ روزه کار آن خاتمه می یابد و جمعه یاردِ 

کشتی سازی را ترک می کند و راهی دریا می شود.
وی ادامه داد: این ظرفیت وجود دارد و اقتصاد مقاومتی به معنای واقعی اگر مورد توجه قرار 
گیرد و گروهی برای مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ظرفیت ایجاد کرده و این مجتمع 
هم برای آن گروه ظرفیت ایجاد کرده و هم افزایی وجود داشته باشد قطعاً نتیجه حاصل می شود.

کشور به ۱۵ میلیارد دلار توسعه ناوگان کشتیرانی نیاز دارد
مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران خاطر نشان کرد: ناوگان کشور بنابر 
نیاز  دلار  میلیارد   ۱۲ ایران  اسلامی  جمهوری  کشتیرانی  و  نفت کش  مدیرعامل  رسمی  اعلام 

توسعه ناوگانی دارد، بخش خصوصی چهار تا پنج میلیارد دلار نیاز توسعه ناوگانی دارد.
ضربی اشاره کرد: بنابراین کاری باید در حدود ۱۵ میلیارد دلار در مدت پنج تا ۱۰ سال آینده 
انجام شود و اگر انجام نگیرد پنج سال آینده بخش بزرگی از ناوگان های ملی کشور از رده خارج 

می شوند.
وی افزود: کشتی رانی های اصلی و صاحب نام جهان کشتی های بالای ۱۵ سال ساخت را به دلیل 

افزایش هزینه های بیمه ای، نگهداری و مصرف سوخت به کار نمی گیرند.
مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل گفت: ایران که جزو برترین  های جهان بوده 
و باید به این موضوع توجه کرده و ناوگان را نوسازی و بهسازی کند و این ظرفیت هم در کشور 

وجود دارد،   اکنون منتظر چه روزی برای سفارش گذاشتن هستیم.
ضربی افزود: برنامه ساخت کشتی در همه جای دنیا بلند مدت است و شرکت های هیوندایی یا 

دوو کره جنوبی که هفته ای یک کشتی تحویل می دهند قرارداد این ها را ۲ سال قبل بسته اند.
وی ابراز کرد: طی ۱۰ سال گذشته که امکان سفارش ساخت کشتی به خارج از کشور وجود 
نداشت، می شد با ظرفیت ایزوایکو حداقل ۲۰ کشتی ساخت که متوسط سن ناوگان را به ۱۵ 

تا ۱۶ سال کاهش می داد.
مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل خاطر نشان کرد: اکنون متوسط سن ناوگان 
کشور ۲۰ سال است که بسیاری از کشتی هایی که در خطوط کشتیرانی استفاده می شوند به 

دلیل سن بالا، بهره روی پایینی دارند.
ضربی ادامه داد: کشتی سه هزینه اصلی دارد که شامل پرسنلی،   سوخت و نگهداری است، نمودار 

هزینه سوخت و نگهداری در کشتی های دارای سن بالا به شدت افزایش می یابد.

طرح توسعه مجتمع کشتی سازی
 وی اشاره کرد: طرح توسعه کشتی سازی وجود دارد و حوض های خشک در پسکرانه کارگاه ها 

دارد که به دلیل کمبود اعتبار این طرح در پنج سال گذشته متوقف شده است.
مدیرعامل ایزوایکو بیان کرد: اکنون این طرح به روز اوری شده و در ۲ ماه گذشته تحویل سازمان 

گسترش شده و این سازمان در کمیته سرمایه گذاری درحال بررسی آن است.
ضربی ابراز کرد: با ۲ شرکت خارجی هم مذاکره هایی درحال انجام است و یکی از این شرکت ها 
تعمیر کشتی  و  تولید  از آن  استفاده  با  را در چین خریداری کرده که  یاردی  تازگی شیپ  به 

انجام می دهد.
وی اشاره کرد: مذاکره هایی با این شرکت درجریان است تا در سفر وزیر صمت به آنجا بتوان 

تفاهمنامه ای امضا کرد که این کمک خوبی خواهد بود.
 مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران ابراز کرد: ۱۵ میلیارد دلار مبلغ کمی 

برای صنعت نیست که باید در مدت محدود هزینه کرد،   این به زیرساخت متناسب نیاز دارد.

ضربی ابراز کرد: باید بر روی حوض ها چرثقیل دروازه ای ساخته شود که بخشی از تجهیزات آن 
وجود دارد و در تلاش هستیم این کار را آغاز کنیم.

بهسازی منابع انسانی مورد توجه است
وی همچنین خاطر نشان کرد: بهسازی منابع انسانی مورد توجه است و طرح طبقه بندی مشاغل 
پس از ۱۴ تا ۱۵ سال درخواست اجرایی و به طور متوسط ۲۰ درصد حقوق همکاران در ماه های 

اخیر افزایش داده شد.
مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل بیان کرد: این کارها در سایه تولید شدنی 
در  انسانی  نیروی  امروز حداقل چالش  پرداخت شود،  تا حقوق  کرد  ایجاد  درآمد  باید  و  است 

مجتمع ایزوایکو وجود دارد.
وی افزود: اگر یک ماه حقوق کارگر با تأخیر پرداخت شود یعنی پنج درصد آن کسر شده، تلاش 
شده در تاریخ مشخصی حقوق پرسنل و کارگران پرداخت شود تا خانواده ها بتوانند بر روی آن 

حساب کرده و برنامه ریزی داشته باشند.
ضربی اشاره کرد: اکنون میزان بازدهی کارگاه ها بدون اینکه نیروی انسانی تغییر کند ۲ برابر 
شده است، سال گذشته میزان تولید ۲۳ درصد رشد کرد و امسال هدف گذاری شده ۴۲ درصد 
افزایش تولید حاصل شود که در ۶ ماهه اول امسال هم میزان رشد تولید ۳۷ درصد بوده است.

سه کارخانه ایزوایکو درآمد مازاد دارند
مدیرعامل مجتمع ایزوایکو گفت: برای اولین بار به کارفرماها اعلام می شود ظرفیت پر است و باید 

قرارداد برای چند ماه آینده بسته شود.
یارد  امروز  اما  می گشتیم  کار  دنبال  قوه  چراغ  با  زمانی  که  است  درحالی  این  افزود:  ضربی 
شناورهای کوچک ایزوایکو تا دی ماه سال جاری امکان پذیرش ندارد و برای بعد از آن قرارداد 

منعقد می کند.
لحاظ  از  امروز  بود که  اصلی شرکت  یارد شناورهای متوسط در گذشته چالش  ابراز کرد:  وی 
درآمدی مستقل شده و اکنون سه کارخانه از لحاظ عملیاتی و درآمدی، درآمد مازاد دارند و در 

هلدینگ هزینه می شود.

بدهی های تأمین اجتماعی پرداخت شده است
مدیرعامل ایزوایکو ابراز کرد: نتیجه این فعالیت ها کاهش بدهی های گروه ایزوایکو بوده به نحوی 
که ۱۱۰ میلیارد تومان بدهی به تأمین اجتماعی پرداخت شده که از گذشته باقی مانده است و 

هنوز هم بدهی وجود دارد که درحال پرداخت است.
دارایی نشست های  با  که  بوده  مانده  باز  قبل  از ۱۰ سال  مالیاتی  پرونده  داد: ۳۴  ادامه  ضربی 

متعددی برگزار و تعامل شده و بخشودگی جرایم گرفته شد.

دردسر مسائل حقوقی ۲۰ ساله برای ایزوایکو
وی اشاره کرد: مذاکره هایی که در سال گذشته برای انعقاد قرارداد انجام شد به دلیل یک مساله 
حقوقی با کشتیرانی جمهوری اسلامی و مساله دیگری با شرکت نفت کش نهایی نشده،   این 

مسایل به ۲۰ سال گذشته باز می گردد که هنوز حل و فصل نشده است.
جمهوری  کشتیرانی  با  مذاکره ها  گفت:  فراساحل  صنایع  و  سازی  کشتی  مجتمع  مدیرعامل 
اسلامی ایران کافی است و این شرکت از بند حل اختلاف در قرارداد استفاده می کند، ۶ ماه بعد 

از انعقاد قرارداد باید این کار انجام می شد.
وی بیان کرد: مجتمع ایزوایکو شرکت دولتی است و به معاونت حقوقی دولت مراجعه و طرح 

موضوع می کند که در آنجا داور پیش بینی شده، رأی نهایی را صادر کند.
ضربی اشاره کرد: بدین ترتیب موانع کارهای بعدی برداشته می شود و هیچ دعوای حقوقی نباید 
مانع کارها شود،   دولت هم این نظر را تأیید کرده که اختلاف های حقوقی مانع همکاری نمی شود.
ایران  اسلامی  جمهوری  کشتیرانی  گفت:  فراساحل  صنایع  و  سازی  کشتی  مجتمع  مدیرعامل 
کارهای خود را به شرکت پرشیا می دهد و همواره از آن ها خواسته شده آنجا را تقویت کنند و 

هم کارهای کشتی های بزرگ را به این مجتمع بدهند.
ایران  اسلامی  و کشتیرانی جمهوری  است  متر  زیر ۲۰۰  برای کشتی های  پرشیا  ضربی گفت: 

کشتی های بزرگ و ۳۰۰ متری و بزرگتر هم دارد.

تعامل ایزوایکو با شرکت ملی نفتکش مثبت بوده است
وی ابراز کرد: نوع تعامل ها با شرکت ملی نفتکش کاملًا مثبت و در چند سال گذشته پایدار بوده 
است، امسال ۲ کشتی غول پیکر به ایزوایکو آورده شد که یک کشتی ۲ تا سه روز زوتر از برنامه 

تعمیراتی یارد این مجتمع را ترک کرد.
وی افزود: کشتی بعدی هم که میعانات گازی و بنزین را حمل می کند و ۲۸ روزه تعمیرات ان 

انجام و یارد را ترک کرد درحالی که قرارداد آن یک ماهه بود.
مدیرعامل ایزوایکو ادامه داد: توافقی با شرکت ملی نفت کش انجام شده که کشتی غول پیکر 
نارون به درای داک مراجعه کند، سپس کشتی آرگو از این شرکت به درای داک مراجعه می کند. 

برنامه مجتمع ایزوایکو تا پایان سال مشخص شده است.

ایزوایکو به تعهدات خود پایبند است
ضربی بیان کرد: این شایعه شده که کشتی سازی و صنایع فراساحل به عمد به تعهدهای خود 

عمل نمی کند نادرست است، این صحبت و بحث کاملًا غیر اخلاقی و غیر منصفانه است.
وی ادامه داد: هر مدیری در هر جایگاهی دوست دارد بهترین عمل کرد را داشته باشد، خودم 

ایزوایکویی بوده و کار آموزی ام را در همین مجتمع گذرانده ام و نسبت به آن تعصب دارم.
مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ابراز کرد: فرزندم در این مجتمع رشد کرده 

و سال ها با خانواده ام در کمپ و اردوگاه کارگری آن زندگی  کرده ام.
ضربی اشاره کرد: افتخار می کنیم دانش فنی که در ایزوایکو بدست آمده بود را در بخش دیگری 
از کشور بکار گرفته و خدمات ارزنده ای داده شد،   برخی از همکاران این مجتمع در مقطعی به 
صدرا رفته و کشتی افراماکس اول به طول۲۵۰ متر در مدت ۲۶ ماه برای کارفرمای خارجی 

ساخته شد.

وی گفت: این جزو افتخارهای ایزوایکو است که نیروهای آن با همکاری همه ارکان صدرا این 
اقدام را انجام دادند،   امروز به خانه اولیه خود برگشته و با شدت و علاقه کار می کنیم.

مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل اظهار کرد: طرح هایی که در بخش کشتی 
سازی ایزوایکو انجام می شود به جهت امکانات در صدرا قابل انجام نیست.

و  مثبت می کنند  رقابت  که  بوده  رقیب  و  و صدرا ۲ شرکت همکار  ایزوایکو  کرد:  بیان  ضربی 
و  می کنند  قرض  همدیگر  از  امکانات  و  داشته  افزایی  هم  و  تعامل  است،  این  هم  تلاش شان 

می دهند.

رکوردهای بی سابقه توسط ایزوایکو ثبت شد
وی اشاره کرد: ایزوایکو در سال گذشته چند رکورد داشته که در تاریخ کشتی سازی ها بی نظیر 
است، ۹۵ فروند شناور در سال گذشته داکت شد که اگر پرشیا را حساب کرد به ۱۴۰ فروند 

می رسد و سه ماهه آخر سال ۱۴۰۰ یاردهای ایزوایکو پر شده بود.
مدیرعامل ایزوایکو گفت: تناژ کاری از ۲۸ هزار تن به ۳۵ هزار و ۶۰۰ تن افزایش یافت و امسال 

برای اولین بار به ۵۰ هزار تن افزایش داده شد، زمان تعمیرات هم کاهش یافته است.

فروش ایزواکیو ۴۵ درصد رشد کرد
ضربی خاطر نشان کرد: سال گذشته فروش ایزوایکو ۴۵ درصد رشد کرد و درحالی که دلاری که 
شرکت های دولتی در سال ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ بر مبنای آن عمل کرد درآمدی داشتند به قیمت ۲۸ 

هزار و ۵۰۰ تومان محاسبه می شد و از طرفی هم خدمات از بازار آزاد دریافت می شود.
وی افزود: این در هزینه ها تأثیر گذار است و با وجود این، ۱۳ و هشت دهم درصد کاهش هزینه 

در ایزوایکو رخ داد.

بیشتر مدیران ایزوایکو بومی اند
مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل گفت: فردی در جایی اظهار نظری داشته و 
گفته مدیران بومی در ایزوایکو بکار گرفته نشده اند، که این حرف اشتباه بوده و اغلب مدیران 

بومی هستند.
ضربی ادامه داد: مدیر پشتیبانی یکی از یاردها نفر سوم و چهارم بود که به عنوان یکی از مدیران 
مجتمع منصوب شد، نیروی دیگر را با توجه به اینکه حقوق خوانده بود مدیر اداره کار و اجتماعی 

منصوب شده است که این ها بومی هستند.
وی اضافه کرد: اکنون برخی انتقاد می کنند که فلان مدیر همراه شما نیست، با جدیت می گویم 

تا زمانی که در راستای اهداف ایزوایکو کار می کند با این فرد کار می کنم.
مدیرعامل ایزوایکو یادآور شد: یک نفر مدیر مالی غیربومی برای حسابرسی مالی آورده بودم و 
اعتماد است،   زمانی که مدیر مالی مجتمع  بوشهر کار کرده و مورد  سابقه دریایی دارد و در 
بازنشسته شد و تا زمانی که بتوان فردی را برای این جایگاه پیدا کرد این فرد را به عنوان مدیر 

مالی به کار گرفتیم. نباید در روند کار اخلال بوجود بیاید.
ضربی گفت: این فرد در حال حاضر به خوبی بر کارها تسلط دارد.

وی گفت: تنها خانواده های ۲ مدیر ایزوایکو در استان حضور ندارند یکی خودم و دیگری هم 
معاون اصلی شرکت که تنها پنجشنبه و جمعه هایی که روزهای غیرکاری باشد به خانواده خود 

سر می زند و به جز زمانی که ماموریت باشد در شرکت حضور دارد.
حضور  شرکت  در  ایشان  اگر  که  شده  تنظیم  گونه ای  به  برنامه  کرد:  بیان  ایزوایکو  مدیرعامل 
نداشت من باید در شرکت باشم، ازطرفی باید توجه کنیم که همه کارفرمایان این مجتمع در 

تهران هستند.

شهرکی برای توسعه صنایع دریایی در ایزوایکو
ضربی در بخش دیگری از سخنان خود اشاره کرد: مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران 
برای توسعه صنایع همجوار برنامه داشته و تلاش دارد کارخانه هایی که می توانند زنجیره تولید 

را تکمیل کنند راه اندازی شود.
وی گفت: زمین برای تولید ورق های دریایی به یک شرکت فولادی تحویل شده است که درحال 
انجام کارهای مقدماتی است،   با شرکت فولاد هرمزگان هم تفاهم شده در ایزوایکو پروفیل های 

دریایی تولید کند.
وی بیان کرد: این مجتمع درحال تلاش برای راه اندازی کارخانه تولید کابل دریایی است چون 

بخشی از تجهیزاتی که خریداری می شود کابل های دریایی است.
مدیرعامل ایزوایکو گفت: در زمینه مسیر دسترسی هم مانند راه آهن، با آمدن کارخانه فولاد که 
را به داخل عرضه کنند و همچنین احداث ۲ مجتمع  از ورق های خود  شاید بخواهند بخشی 

پالایشگاهی، احداث آن ضروری است.
وی یادآور شد: به عبارتی شهرکی در زمین ۳۴۵ هکتاری در درون مجتمع برای تکمیل زنجیره 
تولید اختصاص یافته است،   همچنین مذاکره  با یک کارخانه تولید رنگ درحال انجام است که 
این کارخانه ضمن تأمین نیازهای ایزوایکو، امکان صادرات به خارج از کشور هم برایش فراهم 

خواهد شد.
ایزوایکو از طریق خلیج فارس به آب های بین المللی و از طریق بندرعباس با استفاده از راه های 

زمینی، ریلی و راه های هوایی به اقصی نقاط دنیا دسترسی دارد.
با بنادر شهید رجایی و شهید باهنر که  ایزوایکو به دلیل نزدیکی  گفتنی است؛ حوزه فعالیتی 
بیشترین واردات و صادرات کشور از این بنادر انجام می شود همانند یک گلوگاه راهبردی تلقی 
می شود و باتوجه به تردد هزاران شناور به صورت سالیانه در خلیج فارس می تواند علاوه بر کمک 
به ساخت انواع شناورها، کمک شایان توجهی در جهت تعمیرات شناورهای مختلف انجام دهد.

ایزوایکو طی این سال ها با طراحی و ساخت سکوهای نفت و گاز نقش خود را در کشور به اثبات 
رسانده؛ تا جایی که امروز به عنوان بزرگ ترین زیرساخت صنایع دریایی در کشور شناخته می شود 
و هم اکنون با دارا بودن سیستم های مختلف از آب گیری و به آب اندازی، توانایی ساخت و تعمیرات 

هر نوع شناوری در دنیا را دارد.

مشتریان ایزوایکو در صف انتظار
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هفته نامه

شرکت فولاد کاوه جنوب کیش یکی از بزرگترین سرمایه گذاری های بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی در حوزه صنایع مادر 
بوده که از سال ۱۳۸۶ در زمینی به مساحت ۱۷۰ هکتار در منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس وارد فاز 

اجرایی گردیده است.
مشارکت در توسعه صنعتی، اقتصادی و اجتماعی کشور با فعالیت در زنجیره کامل تولید فولاد از معدن تا مقاطع فولادی به 
منظور حضور در بازارهای داخلی و خارجی ماموریت این شرکت است. چشم انداز این شرکت در سال ۱۴۰۴ ، قرار گرفتن بین 
سه شرکت برتر فولادی ایران در تولید، صادرات و بهره وری نیروی انسانی است. مدیرعامل فولاد کاوه جنوب کیش در نشست 

هم اندیشی با اصحاب رسانه عملکرد و برنامه های این شرکت را بیان کرد که در پی می آید.
مدیرعامل فولاد کاوه جنوب کیش، از برنامه ریزی برای صادرات ۶۰۰ میلیون دلاری تولیدات این شرکت خبرداد.

سیدعباس حسینی در نشست هم اندیشی با اصحاب رسانه گفت: امسال برای صادرات ۶۰۰ میلیون دلاری برنامه ریزی کردیم. 
همچنین در حوزه تولید آهن اسنفنجی این شرکت  پیشرفت ۱۳۰  درصدی نسبت به سال های قبل داشته و طی  برنامه ریزی 
های انجام شده روند صادرات در این شرکت افزایش بسزایی داشته است و به جرات می توان گفت تنها شرکتی هستیم که 

همه ارزها را در سامانه صادر و حتی تمام ضایعات نیز در بورس کالا به فروش می رسانیم.

فروش ۱۸هزار میلیاردی
وی در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه ۷۰ درصد تولیدات این شرکت، صادر می شود، اظهارداشت: طی ۶ ماه نخست 
سال جاری ۱۸ هزار میلیارد فروش داشته ایم که با آمار فروش سال قبل برابری دارد که خوشبختانه این نشاگر جهش عملکرد 

فوق العاده ای است که با صداقت و شفافیتی که سر لوحه فعالیت این مجموعه قرار دارد رقم خورده است.

اشتغالزایی جوانان بومی
مدیرعامل شرکت فولاد کاوه جنوب کیش در ادامه با اشاره به اینکه همزمان با توسعه فازهای تولید، روند صادرات نیز افزایش 

خواهد یافت، افزود: در تیرماه امسال کارخانه آهن اسفنجی را با سرمایه گذاری ۱۱۰ میلیون دلار کلنگ زنی کردیم و امید 
افتتاح آن، اشتغالزایی ۴۰۰ نفر ازجوانان بومی هرمزگان بصورت مستقیم  با  است که طی ۲۴ ماه به بهره برداری برسد که 

فراهم خواهد شد.
حسینی در ادامه این نشست به تشریح فعالیت های انجام شده در حوزه منابع انسانی پرداخت و گفت: در این حوزه به جایگاه 
انسانی پرسنل این شرکت توجه ویژه ای نموده ایم که می توان به طرح طبقه بندی مشاغل و مسکن برای پرسنل)مستقیم و 

غیر مستقیم( بصورت اقساطی اشاره کرد.

حوزه مسئولیت های اجتماعی
وی از ساخت مدرسه ای در شهرستان سیریک خبر داد و گفت: در حوزه ی مسئولیت های اجتماعی اقداماتی انجام شده که می 
توان به طرح اکسیژن رسانی به کلیه بیمارستان های استان،  تعمیر ۵۰۰ دستگاه منازل مسکونی در رودان، تجهیز اتاق عمل 
بیمارستان امام علی رودان و بیمارستان امام سجاد در سیریک، کاشت ۱۰۰ اصله درخت در منطقه گچین و بوستانو، آبرسانی به 

دو روستا در قشم) کنار سیاه و باغ بالا( اشاره کرد که این دو طرح آبرسانی تا سال آینده به بهره برداری خواهند رسید.

مدیرعامل شرکت فولاد کاوه جنوب کیش، اضافه کرد: در حوزه صنعت سبز انقلابی صورت پذیرفته و می توان به خانه محیط 
زیست در این شرکت اشاره کرد که با این وجود قطعاً پرسنل این شرکت با فرهنگ محیط زیست نسبت به قبل بهتر آشنایی 

پیدا خواهند کرد.

بی نیاز از دانش خارجی
مدیرعامل شرکت فولاد کاوه جنوب کیش با بیان اینکه این شرکت یکی از زیرمجموعه های بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی 
به شمار می رود،اظهار کرد: بی نیازی از دانش خارجی را آغاز کرده ایم و هم اکنون با پنج دانشگاه برتر کشور و ۳۰ شرکت 

دانش بنیان داخلی همکاری می کنیم که این حرکت موجب شده بتوانیم ۲ هزار و ۸۰۰ قطعه را بومی سازی کنیم.

توجه به نیروی انسانی بومی
وی درخصوص نیروهای شاغل در این شرکت فولادی اضافه کرد:بیش از ۹۵ درصد نیروهای فعال در این شرکت بومی هستند، 
تمام سعی ما بر این است تا از نیروهای بومی استان هرمزگان دربخش های مختلف استفاده کنیم مگر اینکه تخصص و مهارت 

مورد نیازی که شرکت بخواهد را نداشته باشند که در این صورت مجبور به بکارگیری نیروی غیر بومی خواهیم بود.

تلاش برای افزایش صادرات
مدیرعامل شرکت فولاد کاوه جنوب کیش، اظهار کرد: در اوج تحریم ها فعالیت خود را آغاز نمودیم و در اوج تحریم ها نیز فاز 
دوم  SKS را افتتاح کرده ایم که با تمام توان و با استفاده از ظرفیت های موجود برای پیشرفت و افزایش روند صادرات تلاش 
می کنیم تا به نقطه ی مطلوبی برسیم. مدیرعامل فولاد کاوه جنوب کیش با بیان اینکه پیش از این تنها به چهار کشور صادرات 

داشتیم، گفت: سیاست دولت سیزدهم موجب افزایش صادرات این شرکت به ۱۲ کشور شده است.

جهاد تبیین رسالت اصلی خبرنگاران
سرهنگ محمد رسول جلالی رئیس بسیج رسانه استان هرمزگان نیز در ادامه این نشست به نقش هم اندیشی با رسانه ها و 
خبرنگاران استان هرمزگان اشاره کرد و گفت: جهاد تبیین و امید آفرینی رسالت اصلی خبرنگاران است همچنین پیوند رسانه 

و صنعت یکی از محورهای جشنواره رسانه ای ابوذر است که در همین خصوص تلاش می کنیم به نحو شایسته برگزارشود.
وی عنوان کرد: حرفه خبرنگاری مبتنی بر صحت، دقت و صراحت است و با رعایت این موارد می توان گفت شغل خبرنگاران 
جهاد تبیین است. وی در پایان اضافه کرد: بازدید از صنایع غرب بندرعباس من جمله فولاد کاوه جنوب کیش تحت عنوان 

اردوی راهیان پیشرفت در راستای جهاد تبیین است.

جهـش صــادرات در فـولاد کــاوه جنــوب کیـش

هرمزگان من- مربی تيم منتخب فوتسـال ایزوایكو: در بيست سال گذشته که بنده 
در رویدادهای ورزشی ایزوایكو مشارکت دارم این اولين بار است که یك مدیرعامل 
تمرین  بار است که شخصا سر  اولين  از ورزش حمایت کرده و حتی  همه جانبه 

بازیكنان حضور پيدا ميكند.
کتر سلمان ضربی مدیرعامل و نایب رئيس هيئت مدیره ایزوایكو با حضور در محل 
مجموعه ورزشی مورد استفاده پرسنل، ضمن بازدید از سالن ورزشی مورد استفاده 
کارکنان به  گفتگو و تبادل نظر با اعضای تيم منتخب فوتسال این مجتمع در جهت 

رفع مشكلات و چالشهای بازیكنان پرداخت.
با حضور  از سال 1400  بيان داشت:  ایزوایكو  فوتسال  تيم  رضاپور گلر و کاپيتان 
سلمان ضربی به عنوان مدیرعامل مجتمع در مسابقه فينال بين گروههای ایزوایكو 
بارقه های اميد در دل ورزشكاران مجموعه جوانه زد، به یمن همين حضور و تحقق 
وعده های ایشان تشكيل تيم منتخب ایزوایكو پس از سالها در قالب تيم گمنام اما 

منسجم و متحد برای اولين بار به نام ایزوایكو کليد خورد.
رضاپور افزود این تيم با حضور در مسابقات ليگ کارگری استان و در فاصله زمانی 
چند ماه در ليگ کارگری بسيج استان نيز پا به ميدان گذاشت و با حمایت ها و 
عملكرد مناسب به عنوان تيم اول و صدر نشين از گروه خود صعود کرد و همه این ها 
را مدیون حمایت های بی دریغ مدیرعامل محبوبمان آقای دکتر ضربی هستيم و از 
حضور دلگرم کننده ی ایشان قبل از شرکت در مسابقات پيش روی ليگ کارگری 

استان کمال تشكر را داریم.
مدیرعامل ایزوایكو در این بازدید سرزده از استخر مورد استفاده پرسنل نيز بازدید 
کرد و از مسئولين استخر خواست امكان آموزش شنا در زمان های استفاده پرسنل 
ایزوایكو از استخر فراهم شود و افزود ما یك مجتمع دریایی هستيم چه بهتر که 

همكاران ما در کنار تفریح و سرگرمی ورزش شنا را بصورت اصولی و حرفه ای نيز 
آموزش ببينند.

لازم به ذکر است بنا بر گفته های سرپرست ورزشی مجتمع این اولين بار است در 

های  خانواده  و  کارکنان  تكریم  و  سرگرمی  نشاط،  راستای  در  که  ایزوایكو  تاریخ 
ایشان سالن های ورزشی چند منظوره از قبيل : فوتسال، واليبال، بسكتبال، ورزش 
های رزمی، بدنسازی و سالن استخر در اختيار تمامی پرسنل مجتمع قرار گرفته 

است.
در پایان مدیرعامل ایزوایكو ضمن اعلام حمایت همه جانبه از رویدادهای ورزشی 

مجتمع، از زحمات همه دست اندرکاران ورزش ایزوایكو تقدیر و تشكر بعمل آورد.

نگاه ویـژه مدیرعامل ایزوایکو به ورزش و سلامت پرسنل


